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Koronawirus:
Czy pielęgniarki powinny otrzymać pieniądze za
transport badań do laboratorium?

Mariola Łodzińska

O poniedziałkowym posiedzeniu zespołu ds. POZ, walce pielęgniarek z epidemią koronawirusa,
problemach związanych z transportem badań do laboratorium - opowiedziała Medexpressowi
wiceprezes NRPiP Mariola Łodzińska.


